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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 17. april 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 43 (L 110) til ministeren for sundhed og forebyggelse, 
som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 43:
’’Ministeren bedes oplyse hvor mange tilfælde på plejehjem der er blevet an-
meldt til embedslægen for de sidste fem år fordelt på regioner.”

Svar:
Til brug for besvarelsen har jeg bedt Sundhedsstyrelsen om et bidrag. Sund-
hedsstyrelsen har oplyst følgende:

”Sundhedsstyrelsen kan ikke teknisk udtrække af systemet, hvor mange til-

synssager der rejses på plejehjem mv. Sundhedsstyrelsen skønner, at der år-

ligt er tale om 5-10 tilsynssager i forbindelse med plejehjem og plejecentre. 

Disse sager kan fx være igangsat på baggrund af indberetninger fra borgere, 

myndigheder eller andre instanser eller på Sundhedsstyrelsens eget initiativ, 

fx som resultat af et ligsyn. Derudover kan der være sager vedrørende ud-

brud af infektionssygdomme.”

Jeg kan henholde mig til det af Sundhedsstyrelsen oplyste.

Med venlig hilsen

Astrid Krag     /      Julie Marie Cederholm
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